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1. Tegevustoetuste II vooru taotluste arutelu ja ettepanekute tegemine vallavalitsusele

Komisjoni esimees ütles sissejuhatuseks, et volikogu istungil arutati MTÜ Tantsuselts Pärliine 
taotlust tegevustoetuse eraldamiseks summas 3245 eurot. Eelarves suurendati kultuuri- ja 
spordiürituste tegevuseks ettenähtud vahendeid selle summa ulatuses.
Kuna nimetatud taotluse kohta puudub haridus- ja kultuurikomisjoni arvamus, palus vallavanem 
täna seda taotlust arutada. 
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada MTÜ Tantsuselts Pärliine tegevust 3245 euroga. 

Komisjoni esimees tutvustas esitatud taotluseid:

- Anet Ploom taotleb toetust 850 eurot „Vilsandi fotolaager 2014“ osalemiseks:
- bussisõit Antsla-Käkisilma-Antsla 500 eurot;
- fotode printimine 350 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Anett Ploomi taotlust, Vilsandi Looduslaagris 
osalemist, 200 euroga.

- MTÜ Hauka Veloklubi taotleb toetust „Jooksu ja kepikõnni sari“ läbiviimiseks 380 eurot:
- radade ettevalmistus, märgistus, transport 150 eurot;
- reklaam 30 eurot;
- auhinnad aktiivsematele osalejatele,
peaauhind pulsikell Suunto 200 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada ürituse läbiviimist 360 euroga.



- Janek Joab taotleb toetust fotoobjektiivi Nikkor AF-S 14-24mm F2,8 G ostmiseks toetust 500 
eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada fotoobjektiivi ostmist 400 euroga.

- MTÜ V-klubi taotleb toetust „Antsla Valla Rattatuur 2014“ läbiviimiseks 1035 eurot:
- karikad 420 eurot;
- medalid 315 eurot;
- šokolaadimedalid 150 eurot;
- kaitseliitlaste transport 5 etappi a`30 eurot 150 eurot;

Tehti ettepanek vähendada auhinnafondi, soovitati mitte jagada täiskasvanutele medaleid 
erinevatel etappidel. Enne ürituse toimumist küsida korraldajalt, kas ta korraldab vähendatud 
eelarvega ürituse. 
Komisjoni liikmete ettepanek  oli toetada rattatuuri läbiviimist 700 euroga 
(auhinnafond+ettevalmistustööd).

- MTÜ Kultuuripärandi Hoidja taotleb toetust 500 eurot eesti rahvuseepos „Kalevipoeg“ 
pilteeposena väljaandmiseks. 
Komisjon liikmete arvamus oli mitte toetada, kuna tegemist ei ole Antsla valda toetava 
tegevusega.

- MTÜ Antsla Tehnikaspordiklubi palub toetada rallikrossisõitja Andre Kurg osalemist Eesti 
Rallikrossi 2014 aasta meistrivõistlustel ja RX FIA World Rallycross Soome etapil Kouvolas:
- rallikrossisõitja - Andre Kurg rahvusvaheline võistlejalitsents 180 eurot;
- Eesti Rallikrossi meistrivõistluste 2014 aasta sarjamaks 180 eurot;
- Eesti Rallikrossi meistrivõistluste stardimaks (6x100) 540 eurot;
- RX FIA World Rallycross Soome etapi stardimaks 297 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Andre Kurg tegevust 360 euroga (litsents+sarjamaks)

- MTÜ Kraavi külaselts taotleb toetust traditsioonilise külapäeva korraldamiseks 320 eurot:
- külapäeva esineja 200 eurot;
- laste tegevuste materjalid 30 eurot;
- külapäeva esinejate meened, võistluste auhinnad 90 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Kraavi külapäeva läbiviimist 270 euroga.

- MTÜ Tsooru Koidukiired taotleb toetust Rahvatantsijate kokkutuleku läbiviimiseks 300 
eurot:
- 150 aastat kultuurielu Tsoorus mälestuste kogumise
transpordi- ja materjali kulud 150 eurot;
- tantsijate kokkutuleku organiseerimiskulud, reklaam 50 eurot;
- külaliste vastuvõtukulud, meened 100 eurot
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada ürituse läbiviimist 300 euroga.

- MTÜ Tsooru Koidukiired taotleb toetust Roosiku külapäeva läbiviimiseks 250 eurot:
- Vabadussõjas langenute mälestuskivi piduliku avamise organiseerimiskulud 150 eurot;
- külavanema valimisteks organiseerimise ja muud kulud 50 eurot;
- Lepistu kooli pargi korrastuskulud, vahendid, talgutoit 50 eurot
Komisjoni liikmete arvamus oli, et külavanema valimiseks toetust mitte maksta. 
Edaspidi võib kaaluda külavanemate tegevuse toetust valla eelarve vahenditest.  
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Roosiku külapäeva läbiviimist 200 euroga.



- MTÜ Tsooru Koidukiired taotleb toetust Tsooru külapäeva läbiviimiseks 250 eurot:
- laada korralduskulud, reklaam 100 eurot;
- külavanema valimisteks organiseerimise ja muud kulud 50 eurot;
- tantsu-laulupeo külaliste vastuvõtu kulud 100 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Tsooru külapäeva läbiviimist 200 euroga.
Jätta välja kulud külavanema valimiseks.

- Võru Kergejõustikuklubi Lõunalõvi taotleb toetust Antsla valla noorkergejõustiklase Tuule 
Müürsepp`a arengu toetamiseks 2014. a ettevalmistuslaagri kulude katmiseks 500 eurot. 
Komisjoni liikmete ettepanek oli toetada Tuule Müürsepp`a osalemist ettevalmistuslaagris  450 
euroga.

Komisjoni liikmete üldine ettepanek MTÜ-dele oli, et edaspidi küsida projektitoetusi ka mujalt, 
mitte ainult Antsla vallalt. 

17.00 lahkus Anu Silm

2. Info "Maale elama" messi osas

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab öeldes, et mess „Maale elama“ toimub 26. 
aprillil 2014. a Tartus.
Kalev Joab kutsus komisjoni liikmeid messil osalema, et tutvustada Antsla valda ja seda millega 
siin tegeldakse. Samuti siinseid suurepäraseid tingimusi elamiseks, eesmärgiga meelitada Antsla 
valda elama uusi elanikke. 

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmetest otsustasid messil osaleda Kaia Pruuli ja Jaanus Kala.

3. Antsla staadioni projekti lähteülesande koostamine

Koosoleku juhataja informeeris, et kõikide volikogu liikmete soov on, et Antsla staadion saaks 
renoveeritud. Eelarves selleks sellel aastal vahendeid ei ole. Eelarve- ja majanduskomisjoni 
koosolekul toimus arutelu ja otsustati, et tarvis on koostada lähteülesanne staadioni projekti 
koostamiseks. Eelarve- ja majanduskomisjoni esimees tegi haridus- ja kultuurikomisjonile 
ettepaneku koostada Antsla Staadioni lähteülesanne 1. juuniks 2014. a.
Olemas on staadioni detailplaneering.
Komisjoni esimees tegi ettepaneku, et lähteülesandeks moodustatud töögrupp käiks koos  kahel 
korral, kuhu kuuluksid haridus- ja kultuurikomisjoni liikmed, Kurmet Müürsepp, Kalle 
Samarüütel, Lea Kukk, Viljar Nummert, Üllar Salumets.
Küsimus on, kes hakkavad staadioni kasutama, milliseid üritusi hakatakse seal korraldama.
Kas staadion tuleb kinnine nagu Valgas ja Võrus, kus staadion on avatud ainult võistlusteks, või 
avatud staadion, mida saaksid kasutada kõik soovijad.

Komisjoni liikmete arvamus oli, et staadion peaks jääma gümnaasiumi hallata. 
Tõenäoliselt toimub 25. märtsil 2014. a, algusega 15.00 esimene töögrupi koosolek.
8. aprillil 2014. a, algusega 15.00 järgmine komisjoni koosolek.  Alustatakse huvihariduse teema 
käsitlemist.

Kaire Uiboleht Helle Savi
koosoleku juhataja protokollija


